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Eksopolitika z Alenym iz Temmerja - Osvoboditev Zemlje NE deluje tako, kot ljudje pričakujejo 
 
Prvotno v španščini - Februar 3 2022 
 
Del pogovora z N.K.V. Alenym Aleksandro Prvo iz Temmerja (voditeljico Taygete in 
Veleposlanico Predstavnico Visokega Sveta Alcyone). 
 
Gosia: Ali se je vredno bolj boriti za svet? Kako to vidite vi? 
 
Alenym: Nimam odgovora. Mislim, da je to nekaj osebnega. Želeti si rešiti svoje dostojanstvo in 
svojo dušo. To velja tudi za mojo skupino tukaj, ekipo, in zame, da ne obrnem hrbta temu, kar 
očitno ni prav. 
 
Želim si le, da bi lahko bolj pomagala, vendar od tu ni lahko, ker je dinamika eksopolitike tako 
zapletena. In to je v veliki meri tudi vzrok za to, da je problem na Zemlji sploh nastal. Pri tem 
imejte v mislih, da je edini način za rešitev problema dejansko odvisen le od človeštva samega. 
 
Ne razumem, kako bo pošiljanje flote napadalnih ladij rešilo problem. Le še poslabšalo ga bo, in 
to kratkoročno, poleg tega bo problem razširilo na tiste, ki so poslali takšno "osvobajajočo" floto. 
Slednjega ne razumejo tisti, ki širijo lažne novice o osvobajanju svetov s strani federacij luči, ki 
omejeno svetijo na velik način, vendar s svojo odsotnostjo in nesposobnostjo. 
 
Gosia: Vzrok problema je v dinamiki eksopolitike? 
 
Alenym: Z zornega kota ali z vidika nekoga, ki je tu zunaj Zemlje, da. Razumevanje in potrjevanje 
tudi Yazhi. 
 
Robert: Mislim enako. Ker vse te osvoboditve Ceresa, Venere itd. nikoli nimajo nobenih posledic 
za človeštvo. 
 
Alenym: Ne le da nimajo posledic v korist človeštva, ampak bi imele resne posledice za družbe, 
ki se ukvarjajo s takšnimi osvobajanji. 
 
 
* Njena Kraljevska Visokost Alenym Aleksandra 1. Temmerska - leta 2018 so jo prebivalci Taygete 
izbrali za svojo kraljico (op.p.) 

https://www.youtube.com/watch?v=AC4PVxIKYSo
https://swaruu.org/transcripts/exopolitics-with-alenym-of-temmer-liberation-of-the-earth-does-not-work-as-people-expect
https://swaruu.org/transcripts/exopolitics-with-alenym-of-temmer-liberation-of-the-earth-does-not-work-as-people-expect


Gosia: Zanimivo, da bi se s tem problem razširil tudi na "osvoboditelje". Zakaj bi bilo tako? 
 
Alenym: Ker bi se vse, kar bi storili, vrnilo nazaj. Z enega vidika osvobajajo planet, z drugega, prav 
tako veljavnega, pa vanj vdirajo in vsiljujejo svoje vrednote. 
 
In to bo med drugimi rasami, s katerimi mora sodelovati tista, ki "osvobaja svetove", povzročilo 
le težave v medsebojnih odnosih in posledično medsebojno obtoževanje, kar se bo odražalo v 
zmanjšanju zaupanja in povečanju ostrakizma* do tiste rase, ki jo dojemajo kot bojevito in 
invazivno. 
 
Gosia: Nikoli nisem upoštevala te točke, zanimivo. 
 
Alenym: Vojna bo prinesla le še več vojne. 
 
Pomembna je tudi točka, da če je planet nasilno osvobojen, njegovi prebivalci ne bodo spremenili 
svoje miselnosti, zaradi katere so bili združljivi s temi razmerami, kar se bo kasneje kratkoročno 
ali srednjeročno neizprosno ponovilo. In za pozitivno spremembo miselnosti prebivalstva se bo 
moralo z Zemlje umakniti veliko ljudi, ki so obtičali ali so zakoreninjeni v starih paradigmah 
razmišljanja. Mislim, morali bodo umreti in se tam ne bodo mogli reinkarnirati z istimi 
vrednotami. 
 
Gosia: Toda z novimi vrednotami, ki jih vodijo nezemeljski mentorji, da? 
 
Alenym: Z mentorji je bolje. Diskretno in za zaveso. Mi in vi smo nekateri od teh mentorjev. 
 
Gre za to, da se človeštvu vedno govori o osvoboditvi svetov, kar se sliši fantastično in priročno 
kot hitra rešitev, vendar to nikoli ne bo dokončno. In nikoli jim ne povedo, kaj se bo zgodilo s 
civilizacijo, ki bo pomagala pri tej osvoboditvi. Civilizacija, ki osvobaja svetove, se na koncu znajde 
v zapletenih okoliščinah ekso-politične realnosti v vesolju. Človeška javnost se tega problema ne 
zaveda. Kako naj bi to vedela, če ji nihče ne pove? 
 
Gosia: Da, nikoli nisem pomislila na to, da! 
 
Robert: Zanimivo vprašanje. Nikoli se je nisva dotaknila. Posledice osvoboditve planeta. 
 
Gosia: Predstavljam si, da ko to rečejo, predvidevajo, da bi rase to storile tako, da bi skupaj 
dosegle nekakšen dogovor. Ne pa, da bi to storila samo ena rasa, ki bi bila pogumna upornica. 
 
Alenym: In s sporazumom je to storjeno. Kar na koncu le še bolj zaostri problem posledic, saj bo 
to prizadelo celotno skupino, ki jo združuje skupni svet, kar bo povzročilo poslabšanje osebne in 
javne percepcije prebivalcev vsakega od teh svetov, ki se bo pridružilo že omenjenemu 
ostrakizmu in poslabšanju ekso-političnih odnosov z drugimi sveti. 
 
*ostrakízem - črepinjska sodba (op.p.) 



Robert: V zvezi s Federacijo je težava v tem, da je tako kot zgoraj, tako tudi spodaj. Predstavljam 
si, da obstajajo interesi, ki niso združljivi. Zato ni soglasja. 
 
Alenym: Če večje telo, kot je Združena Federacija Planetov, osvobodi kateri koli svet, bo to 
privedlo do druge velike težave, da je takšno super-politično telo pridobilo preveč moči, kar celo 
med etično naprednimi civilizacijami omogoča zlorabe, izgubo pristojnosti in konča v zelo 
amoralnih razmerah, kar vabi k tiraniji velikega obsega. In s tem se morda soočamo prav danes. 
 
Gosia: To so nove točke, ki jih še nismo obravnavali. Gre za to, Alenym, da zaradi vašega položaja 
zelo dobro upravljate z zornim kotom eksopolitike. In to je zelo dobra tema za deljenje z javnostjo, 
pogled nekoga, ki je sredi čiste ekso-politične scene. 
 
Robert: Da, te teme, gledano s tega zornega kota, se ni dotaknil še nihče na Zemlji. 
 
Gosia: Lahko bi rekli, da "osvobajanje svetov" prinaša enake težave, kot če želimo osvoboditi 
države na Zemlji (čeprav vemo, da v resnici ne bodo nikoli ničesar osvobodile). Vendar govorim o 
primerih, ko se res odpravijo osvobajat kakšen kraj. 
 
Robert: Točno tako. Na Zemlji to vidimo v drugačnem obsegu. Ustvarja le težave. Osvoboditev 
Libije, Iraka itd. 
 
Alenym: Druga točka je vprašanje reševanja ljudi. To gre z roko v roki z osvobajanjem svetov. 
Vsaka osvoboditev s silo je vojna, vojne pa prinašajo begunce. Rešitev enega ali dveh ljudi ne 
povzroča težav, saj se posamezniki asimilirajo v prebivalstvo osvobodilnega planeta. 
 
Ko pa jih pride večje število, govorim o nekaj ljudeh, tudi manj kot deset, se oblikujejo klani in 
skupine. Skupnosti beguncev. To povzroči, da se ne vključijo v sprejemajočo družbo, temveč v 
sprejemajočo družbo uvozijo svoje vrednote in svojo družbo ter jo kontaminirajo in spremenijo. 
Kot je bilo na Zemlji opaziti pri migrantih z Bližnjega vzhoda v Evropo. 
 
Gosia: Ali se to ne dogaja tako ali tako? Rekli smo, da med rasami vedno obstajajo kulturni vplivi. 
Ali bi se lahko obogatili in ne onesnažili? 
 
Alenym: In to se tudi dogaja. Vendar nam izkušnje pravijo, da je to odvisno od ljudi in da je to, ali 
nekaj bogati ali ne, subjektivno in odvisno od kompleksnih stališč. Izkušnje nas učijo, da ta kulturni 
vložek ni pozitiven. Biti, da bodo tisti, ki imajo večjo totalno agresivnost, tudi znotraj lastne 
osebnosti, kot se to dogaja prav s skupinami beguncev, tisti, ki bodo svoja pravila vsilili 
miroljubnemu domačemu prebivalstvu. 
 
Nekateri prihajajo z begunsko miselnostjo, da jim je družba dolžna, da jim je treba pomagati, in 
prihajajo z miselnostjo preživeti, da ne dovolijo, da bi z njimi manipulirali ali jih zlorabljali. To je 
slaba kombinacija z lokalnim prebivalstvom, ki je v preteklosti živelo udobno. 
 
Gosia: Razumem. Ok, in Alenym, kako je trenutno z ekso-politiko in Federacijo? 



Alenym: Težka, zelo zapletena tema. Nihče se ne strinja. Veliko časa je izgubljenega. Nihče ničesar 
ne doseže. Ali malo. 
 
Težava je v tem, da se bo morala velika večina prebivalcev "Matrice", ki jih nadzoruje zemeljska 
Satanistična Kabala Iluminati, umakniti z Zemlje, ne glede na to, ali nam je to všeč ali ne, in s tem 
mislim, da se bodo morali disinkarnirati. 
 
Ne da bi se s tem strinjala, toda da, zdi se jim primerno, da se večina disinkarnira. To jim omogoča, 
da so bolj popustljivi do tega, kar se dogaja z načrtom iztrebljanja. Kljub temu se bo morala 
Satanistična illuminatska Kabala umakniti. 
 
Gosia: Torej bi lahko bila deinkarnacija koristna. Toda kako lahko gredo na druge planete, če je 
rečeno, da gredo samo tja, kamor jim narekuje njihova frekvenca, in ker ne poznajo drugih svetov, 
se bodo želeli vrniti na Zemljo. Tu bodo spet sami s sabo. Njihove vrednote in vse ostalo. Ta del 
mi ni jasen. 
 
Alenym: Potem bi se morali zdraviti in razvijati na višjih ravneh, preden bi se lahko reinkarnirali 
na Zemlji ali drugje. Vendar je treba, kot je bilo že rečeno, delo duhovnega napredka opraviti še 
za časa življenja, kar nas povezuje nazaj z neizogibnim dejstvom, da se mora človeštvo razvijati 
na svoj način in se učiti iz svojih lastnih vrednot. To še z drugega zornega kota preprečuje 
osvoboditev svetov, kot si mnogi želijo in lažno trdijo, da se dogaja. Zato so te informacije 
napačne. Kdor jih širi, nima znanja o delovanju civilizacij v vesolju. 
 
Gosia: Kaj pa, če se ne "osvobajajo", ampak se zgolj odstranjujejo regresivne entitete? Ne da bi 
ljudje za to vedeli. In potem ljudje nadaljujejo svojo evolucijsko pot. 
 
Robert: Človeštvo, ki je Vir, je nagnjeno k manifestiranju pozitivnih stvari. 
 
Alenym: Kakšen smisel ima odstranjevanje regresivnih entitet, če jih človeštvo samo oblikuje in 
jih bo spet oblikovalo? Če človeštvo napreduje, bo samo raztopilo entitete, ki jih je prej ustvarilo, 
preprosto zaradi pomanjkanja ustvarjalne pozornosti. Ponovno, nadzor je v človeških rokah. 
 
Res je, da vstopajo v začarane kroge. V tem primeru bodo prav krutost življenja, ovire in izzivi 
povzročili navdih in motivacijo, da ne bodo ponovno zagrešili istih napak. Potreba po trenjih za 
napredovanje ni nujna, kot so rekli Swaruu, vendar je prav človeštvo ustvarilo in narekovalo 
potrebo po njih. 
 
Gosia: Kot je rekla Yazhi, brez teh entitet in z nadzorom, je človeštvo harmonično. 
 
Alenym: Zato so potrebni mentorji. Kajti brez mentorjev, kot ste vi, človeštvo ne bi imelo 
nasprotja. Ne bi mogli videti ali vedeti, da obstajajo tudi druge možnosti. Začarani krog nastane, 
ko nimate ničesar drugega kot vedno iste podatke, zaradi česar boste neizogibno padali v iste 
napake. 



Federacija ne bo posredovala, kot se človeštvu napačno pripoveduje. Naj se sliši še tako kruto ali 
ne, človeštvo bo moralo problem rešiti samo, tudi z velikim trpljenjem, ki ga bo to povzročilo. Le 
s pomočjo mentorjev za redke, ki jim bodo prisluhnili. Človeštvo ni sposobno prisluhniti 
mentorjem v večjem obsegu. Četudi bi moral biti mentor le vzornik. 
 
Če nadaljujemo z istim vprašanjem. Pristojnost glede dogajanja na Zemlji se je izgubila visoko v 
zgornjih nadstropjih birokracije Federacije. Ker fizično niso na enem mestu ali v sobi Sveta, niti 
ne veste, kateri rasi pripadajo in kako se imenujejo. 
 
To še poslabša uporaba tehnologije prisotnosti na daljavo, ki jim pomaga pri skrivanju. In to tudi 
dopušča razmišljanje ali razmislek o resnični možnosti, da je tisti, ki je na vrhu, le zavajajoča 
umetna inteligenca, zaradi zavlačevanja in počasnosti same birokracije. 
 
UI, ki ima lahko zelo dobrohotne namene, vendar se na koncu izkaže, da dopušča grozodejstva, 
saj jih vidi le kot zelo trenutne in neizogibne, kot odskočno desko za oblikovanje boljše paradigme 
za vpletene. Velik časovni zdrs med svetovi prispeva k birokraciji in slabšanju organizacijskih 
sposobnosti med člani ali članov. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Prevod: Stane 


